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Asian esittely 

Konsulttiyritys Korkia on toteuttanut Lapin kauppakamarin toimeksiannosta investointiselvityksen, 
jonka tarkoituksena oli kartoittaa Barentsin alueen toimijoiden tulevaisuuden näkymiä. Selvityksen 
lopputuloksena voitiin osoittaa pohjoisten alueiden potentiaali sekä konkreettisia yhteistyön aihioita. 
Tämän raportin jatkotyö on meneillään ja sen maksaa Barentsin euroarktinen neuvosto 
(Barents Euro–Arctic Council, BEAC) Lapin kauppakamarille. Tarkoitus on esitellä tätä jatkoraporttia 
Kemissä 14.2.2023 Kirkkoniemen julistuksen 30-vuotisjuhlassa. 

Lapin kauppakamarin toimitusjohtaja Liisa Ansala on pyytänyt raporttiin nuorten kommentteja. 
Ansala esittelee Barentsin raporttia POPNUVA:lle. 

 

Strategiapäällikön esitys 

Käydään esittelyn pohjalta keskustelu ja kerätään kommentit. 

 

Päätös 

Lapin kauppakamarin toimitusjohtaja Liisa Ansala esitteli asian. Käytiin esittelyn pohjalta keskustelu. 
Keskustelussa nuoret nostivat esille muiden muassa konkreettiset keinot, joilla investointien esteitä 
voidaan taklata. Nuoret peräänkuuluttivat myös Suomen eduskunnan sitoutumista pohjoisen kasvun 
ajatteluun.  
 
Merkittiin esittely ja evästyskeskustelu tiedoksi. Liisa Ansalan esittelymateriaali on tämän pöytäkirjan 
liitteenä. 

https://www.lapland.chamber.fi/julkaisu/barentsin-alueen-investoinnit-ja-elinkeinojen-nakymat/
https://www.lapland.chamber.fi/industrial-strategy-for-green-transition-in-the-north/
https://www.beac.st/barents-euro-arctic-council/

